
Forslag:	

Forslag for å oppre-e en ny s0lling „Hallkoordinator Lyehallen“ inne i hovedstyre som en ny 
person/posi0on 

Begrunnelse:	

Det er 7 idre-er som deler seg hallen i dag. Når flere idre-er deler samme arena, krever de-e 
te- kommunikasjon, og en del koordinasjon, som kan gi mye synergi i vårt samarbeid for en 
op0mal bruk av hallen. Personen skal også har dialog med kommunen (f.eks. vaktmester) iI alt 
som gjelder Lyehallen og det er ønskelig at personen er selv bruker av Lyehallen. 

Ut fra engasjement i bordtennisgruppen ser vi en sterk behov for en slik koordinasjonss0lling 
som er kny-et opp i hovedstyre. 

De-e skal gi en avlas0ng av dagens styremedlemer (som jobber med ny hall) og sam0dig en mer 
effek0v brukt av hallen inkludert mer synergi mellom idre-er. Selv om vi jobber med en ny 
Fjellhall, skal vi ikke glemme mulighetene vi allerede har med dagens Lyehall som eies av 
kommunen og blir brukt fra Lye Idre-slaget - også når en ny Fjellhall skal blir realitet.  

Lye, 05.03.2024 

Markus Zeeh, Claudia Osorio Gonzalez, Espen Vorkinn 
__________________ 
[Medlemer av gruppestyre Bordtennis] 

Forslag til årsmøte i: Lye IL, 19.03.2024

Fra: Markus Zeeh, Claudia Osorio Gonzalez,  
Espen Vorkrinn

Tittel på forslag: Hallkoordinator Lyehallen
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